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Creativity in light of the emerging corona pandemic ( covid-19)
Créativité a la lumiere de la nouvelle pandémie de corona (covid-19)
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Abstract :

Over the past two years, humanity has known the repercussions of the global health pandemic
covid-19, with its various prominent negative repercussions, which imposed a certain type of
incompatible dealing with it, and despite this, many worked to invest in it and highlight some of
the positive aspects of the pandemic, and That is with the many creative works and innovations
that have emerged on the scene as an attempt to find possible alternatives to overcome the pressures
imposed on them.

In this scientific article, we will try to explain the totality of what the creators put forward in light
of the new Corona pandemic, and the relationship of crises to the emergence and encouragement
of creativity.

Keywords: reality; creativity; covid-19; creative youth
Résumé :

Au cours des deux derniéres années; I’humanité a connu les répercussions de la pandémie de santé
mondiale covid-19 ; avec ses diverses répercussions négatives ; qui lui ont imposé un certain type de
traitement non harmonieux ; et malgré cela ; beaucoup ont travaillé pour y investir et mettre en évidence
certains des aspects positifs de la pandémie ; avec de multiples ceuvres créatives et innovations qui ont flotté
sur la scéne pour tenter de trouver des alternatives possibles pour surmonter les pressions qui leur sont
imposées. Dans cet articles scientifique ; nous essaierons de montrer la totalité de ce que les créatifs ont mis
en avant a la lumiere de la pandémie émergente et I’encouragement de la créativité.

Mots clés : réalité ; la créativité ; covid-19 ; jeunesse créative .
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